
Aleksandra Owca 
ra Zem Radna Miasta Krakowa 

Kraków, 9 kwietnia 2025 roku 

Do Aleksandra Miszalskiego 

Prezydenta Miasta Krakowa 

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków 

Dotyczy: Szpitala Miejskiego Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 

1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w sprawie 

Szpitala Miejskiego Specjalistyczny im. Gabriela Narutowicza. 

Wobec licznych nieprawidłowości ujawnianych na Komisji Zdrowia, na sesjach Rady Miasta, ale 

również w mediach i w komunikatach Pana Prezydenta, które doprowadziły między innymi do 

przyjęcia przez Radę Miasta rezolucji w sprawie wystosowania wniosków o kontrolę do NIK 

i RIO, zwracam się do Pana Prezydenta z następującymi pytaniami: 

1. Lądowisko 

1.1. Proszę o udostępnienia porozumienia pomiędzy deweloperem (spółki z grupy Angel Green), 

a Miastem Kraków z dnia 13 marca 2024 roku w sprawie lądowiska dla helikopterów. 

1.2. Proszę o udostępnienie również porozumień w tej sprawie zawartych pomiędzy Szpitalem, 

a deweloperem. 

1.3. Kto i w jakim trybie podjął decyzję o zawarciu porozumienia w sprawie lądowiska dla 

helikopterów? Jeśli podpisany pod porozumieniem prezydent Andrzej Kulig uzyskał 

pełnomocnictwo szczególne, proszę o udostępnienie jego treści. Jeśli w sprawie są 

rozporządzenia, zarządzenia, bądź notatki służbowe - proszę o ich udostępnienie. Proszę 

o wskazanie kiedy zapadła ta decyzja. 

1.4. Proszę o udostępnienie treści pozwu, odpowiedzi na pozew, a także, jeśli takowe były - 

pism zawierających rozszerzenia powództwa lub jego uznania w sprawie, która toczyła się przed 

Sądem Okręgowym w Krakowie pod sygn. akt 

1.5. Proszę o udostępnienie protokołu rozprawy z dnia 6 czerwca 2024 roku w sprawie przed 

Sądem Okręgowym w Krakowie pod sygn. akt—wraz z ugodą sądową.



 

1.6. Czy w sprawie lądowiska przeprowadzono postępowania konkursowe lub inne, zmierzające 
do uzyskania projektu budowlanego lądowiska dla helikopterów? Proszę o udostępnienie 
informacji o postępowaniu wraz z informacją o kosztach tego postępowania, a także 
o szacowanych kosztach realizacji projektów. 

1.7. Proszę o udostępnienie wniosku o pozwolenie na budowę ws. realizacji lądowiska dla 
helikopeterów, który złożony został w marcu 2025 roku wraz z informacją jakie byłyby koszty 
realizacji zawnioskowanego projektu.  

1.8. Czy miasto posiada opinie prawne lub inne opinie eksperckie w sprawie możliwości 
prawnych korzystania przez Szpital Narutowicza lądowiska dla helikopterów należącego do 
Szpitala Jana Pawła II przy równoczesnym utrzymaniu działającego SOR-u? Jeśli tak, proszę 
o ich udostępnienie.  

2. Kontrola i zadłużenie 

2.1. Czy i kiedy Miasto Kraków skierowały wnioski o kontrolę do NIK i RIO zgodnie 
z rezolucjami z dnia 26 marca 2025 roku (NR 21/XXII/25 i NR 22/XXII/25)? Proszę 
o udostępnienie ich treści.  

2.2. Czy miasto uzyskało odpowiedzi od NIK lub RIO? Jeśli tak, proszę o udostępnienie ich 
treści.  

2.3. Jaki jest aktualny stan postępowania przygotowawczego w sprawie nieprawidłowości 
finansowych w Szpitalu Narutowicza, w której to sprawie zostało zgłoszone przez 
przedstawicieli Miasta Kraków zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstwa? 

3. Podmioty zewnętrzne i prawa pracownicze 

3.1. Proszę o udostępnienie pełnej informacji konkursowej w zakresie ograniczonym do 
zwycięskiego podmiotu (wraz z punktacją konkursową, przesłanym zgłoszeniem, notatkami 
służbowymi) w sprawie konkursu ofert na udzielanie świadczeń zdrowotnych w ramach 
pełnienia lekarskich  dyżurów medycznych rozstrzygniętego dnia 30.12.2024 r.  

3.2. Jaki był skład komisji konkursowej ww. konkursu, tj. skład Komisji  Konkursowej  powołanej  
przez  Dyrektora  Szpitala Miejskiego Specjalistycznego im. Gabriela  Narutowicza   w Krakowie   
Zarządzeniem Nr 260/2024 z dnia 20.12.2024 r.? 

3.3. Jakie przeznaczenie Dyrektor Szpitala Narutowicza planuje dla budynków obecnego ZOL-
u przy ul. Kazimierza Siemaszki 17CE, które według informacji medialnych mają zostać 
opróżnione w maju 2025 ze względu na czterokrotną podwyżkę czynszu zaplanowaną przez 
dyrekcję szpitala? Jaki podmiot miałby zająć miejsce ZOL-u? Jakie szpital miałby osiągać z tego 
przychody? 

3.4. Proszę o listę wszystkich aktualnych najemców nieruchomości należących do Szpitala 
Narutowicza wraz z informacją o rodzaju prowadzonej działalności, metrażu zajmowanej 
powierzchni wraz z jej położeniem, stawce czynszu za metr kwadratowy oraz o informację od 
kiedy dany podmiot prowadzi tam działalność.  
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3.5. Proszę o informacji jakie lokale użytkowe i budynki znajdujące się obecnie na terenie 
nieruchomości należących do Szpitala Narutowicza, które nie są przez Szpital używane na 
potrzeby własnej działalności, nie są również wynajmowane ani w inny sposób użytkowane 
przez Szpital, wraz z informacją kiedy w tych lokalach i budynkach była ostatnio prowadzona 
działalność i jaka to była działalność oraz jakie przychody z tego tytułu uzyskiwał Szpital.  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Aleksandra Owca 

 

 

 

 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]
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